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To:

From:

ESET

@rivm.nl]

Sent: Wed 11/11/2020 9:02:26 AM

Subject: RE: terugkopppeling

Received: Wed 11/11/2020 9:02:27 AM

Ik ga nu in overleg we EL EEEJE hoort vanmiddag hoe het ging.
Groet

RIVM Medische Milieukunde, Nazorg en Security

3720 BA Bilthoven

rom: EXIT] IE 0 KETrivm n>
Sent: woensdag 11 november 2020 10:02

To: HE IEEEEIiv >
Subject: FW: terugkopppeling

Hoi,

Terugkoppeling uit DR. Goed te lezen dat ze GGD/GOR propositie heeft ingebracht.

Groet,

5.1.2e

From J NE ED am.

Sent: woensdag 11 november 2020 09:58

To: ERR BES ERE < Drivm.nl>;BEY REE] BERLE © rivm.nl>; ERE Re ER < 5.1.28 a rivm.n|>; [ERE a
@rivm.nl>; EN ERP 4 @Drivm.nl>

Cc: EARL] BRED BRED ICR LN < 5.1.2e Drivm.nl>

Subject: terugkopppeling

DR 10 nov 2020

¢ Alle voorbereidingen worden getroffen om de organisatie va id- inatie goed neer te zetten.

Eindverantwoordelijkeoie JR als rovararamoordetie [RIELEAIN- een mooie samenwerking
tussen DVP, CvB/V&Z Cib en niet te vergeten IV. Spannend.
« DG Samenleving & Covid (J&V) en NCTV hebbe planbureaus en RIVM gevraagd met voorstel te komen hoe

zij kennis kunnen inbrengen ter ondersteuning van de beheersing van de pandemie (en de gevolgen van de

andemie?) Hiervoor zal een kennisprogramma opgesteld gaan worden. De vraagarticulatie is nog niet scherp.

ELTde trekker van dit geheel. Vanuit RIVM isBEY eerste aanspreekpunt, binnen RIVM zal

ook een Ingang/loket voor de vragen moeten komen. Op dit moment gaat de belangstelling vooral uit naar

RIVM-kennis uit de cVTV en de gedragsunit. Als ook de gevolgen in de vraagstelling zit dan is M&V natuurlijk
ook een bron van kennis. We volgen dit proces, is nog omgeven met veel onzekerheid.

+ SPR governance: hiervoor lag een eerste notitie met grofweg twee sturingslijnen: 1) programmasturing 2)
in de lijn. Deze twee scenario’s zijn wat verder uitgewerkt. De eerst vraag was of er voor SPR een voorkeur is

voor geheel beleggen in de lijn versus programma. De DR was wel unaniem dat SPR een RIVM programma

Zou moeten zijn, én dat de verbinding met de lijn goed georganiseerd moet zijn. Met dit als uitgangspunt
wordt om een reactie op de notitie gevraagd vanuit de domeinen. Op basis van onze bespreking van afgelopen
MT zal ik een eerste concept reactie opstellen. Ik stuur jullie de DR nota met deze concept reactie zodat we dit

nog in ons MT kunnen bespreken en afronden.

« Er lag een voorstel voor een digitale maar wel vrolijke nieuwjaarsbijeenkomst op 11 jan van 10-11.

« De webinar met[REE = afgelopen maandag is door 1100 RIVM-ers bezocht.

Ik heb weinig reacties gehoord. Bij anderen zijn veel positieve reacties binnegekomen. Gaan we nogmaals

organiseren.



966377

« Ik heb een korte toelichting gegeven op onze propositie samen met de GGD/GOR voor de monitoring van de

fysieke en mentale gevolgen van de covid-crisis (23 milj). Hierover is verdere afstemming met V&Z gewenst

(staat gepland).
* -Bewust belonen ligt een beetje onder het vergrootglas voor VWS incl RIVM. We passen de gewone normen

toe.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Telefoon oso EEE os 5.1.2e


